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Plats och tid Kommunhuset Öresten, kl 09:30-12:00 

Närvarande 
Kommunalråd   Jessica Rodén 
Kommunalråd   Tomas Johansson 
Socialförvaltningen   Talieh Ashjari
   Calle Larsson 
Kultur- och fritidsförvaltningen   - 
Barn- och utbildningsförvaltningen  Marie Sandell  

Molander 
Teknik- och serviceförvaltningen  Thomas Poddig 
Samhällsbyggnadsförvaltningen   - 
Kommunledningskontoret    Lillemor Berglund 

Andreasson 
 Gunilla Norström 

Marks Bostads AB   Svante Dahlquist
   Carina Roos  
Polisen   Annika Stomberg 
Södra Älvsborgs räddningstjänstförbund  Andreas Leandersson 

   
 
 
 
 
 

 
Underskrifter  Sekreterare   ____________________________  

Gunilla Norström 
 

Ordförande   ___________________________ 
Jessica Rodén 

 
Justerande  ____________________________ 

Tomas Johansson 
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§ 1   

Mötets öppnande 
Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppet. 

 
 
_____________________________________________________________ 
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§ 2  

Val av justerare 
 
Tomas Johansson utses till justerare. 

 

_____________________________________________________________ 

 
  



 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 5(11) 

 Trygghets- och säkerhetsrådet 
 2022-05-30 
 
  

  
 

§ 3  

Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställs av rådets ledamöter. 

 

______________________________________________________________ 
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§ 4  

Föregående mötesprotokoll  
Rådets ledamöter har på förhand tagit del av föregående mötesprotokoll från 
2022-03-29. Protokollet läggs till handlingarna. 

 

______________________________________________________________ 
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§ 5 
 
Nulägesstatus  
 
Barn- och utbildningsförvaltningen berättar att det känns stabilt överlag.  
 
Socialförvaltningen berättar att vi behövde skapa samråd/samtal mellan de 
funktioner som är ute och träffar ungdomar. Detta arbete har startat med ett 
antal seminarier och kartläggning mellan de olika funktionerna. Det som visa-
des var vikten att förtydliga varandras uppdrag. Detta har resulterat i ett do-
kument som skrivits under av förvaltningschefer och heter ”ungas framtid” De 
identifierade medlemmarna är de chefer som finns i nuvarande konstellation 
som SSPF. Arbetssättet är tänkt att konkretisera och inrikta arbetet för ung-
domsutvecklare, ungdomshandläggare, fältassistenter och folkhälsa.  
 
Teknik- och serviceförvaltningen berättar att det har blivit mer nedskräp-
ningar kring våra skolor. 
 
Polisen berättar att de bränder som var innan har de lagt ner en del tid för 
spaning. Några ungdomar var de i kontakt med och därefter lugnade brän-
derna ner sig. I övrigt är det ansträngt läge på grund av att de behöver skicka 
förstärkning till Klimatkonferensen i Stockholm. De nya aspiranterna får till-
verka pass istället för polisiärt arbete. Polisen har bra kontakt med skolan in-
för studenten.  
 
Södra Älvsborgs räddningstjänstförbund berättar att mycket arbete på-
går för att förberedda sommaren och eventuella bränder. Räddningstjänsten 
kommer att skicka ut ett litet brev om vad man behöver tänka på. Annars re-
lativt lugnt, de bränder som var innan har upphört. Från och med 1 juni kom-
mer de byta nomenklatur på ett par tjänster. Det kommer bli lika tjänster 
som i resterande Sverige.  
 
Marks bostad berättar att det är en relativt lugnt i området. Några småsaker 
som inträffar, men inget anmärkningsvärt 
 
Kommundirektören påtalar att vi behöver hitta varandra och samverka ge-
mensamt. Vi behöver göra en vidareutveckling tillsammans med näringslivet 
för att hitta nya former för det fortsatta arbetet framåt. 
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§ 6 
  

Oroligheter i matbutik i Kinna 
 
En matbutik i Kinna har varit i kontakt med kommunen då de har problem 
med ungdomar som hänger i gäng utanför butiken, samt går in i butiken och 
skapar en otrygghetsskänsla hos medarbetare och kunder genom att bland 
annat stjäla i butiken. Butiksägaren har den 20 maj som ett första led blivit 
inbjuden till SSPF och träffat representanter från kommun samt polis. 
Mötet namnger tjänstepersoner som i ett uppföljningsmöte ska arbeta vidare 
med oroligheterna. Skydd- och säkerhetsenheten sammankallar till detta 
möte. 
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§ 7  
 

Reglemente TSR 
 

Arbetet med uppdaterat reglemente inväntar en standard som ska gälla för 
samtliga råd. När standarden är satt kommer arbetet med Trygghets- och sä-
kerhetsrådets reglemente att fortsätta.  
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§ 8 
 

EST - Embrace 
 
Den 12 maj gick verksamhetssytemet Embrace i skarpt läge. Systemet är 
tänkt att visa en lägesbild och otrygga platser och på sikt även kunna visa ge-
nom analys om det är rätt åtgärder som sätts in för att minska otryggheten. 
Skydd- och säkerhetsenheten visar hur systemet är uppbyggt med rapportö-
rer som lägger in otrygga platser i systemet. En granskare går sedan in och 
kontrollerar att inte personuppgifter finns med i rapporteringen. Med hjälp av 
verksamhetssystemet ska vi kunna få fram vad som inträffar, var och vilka 
veckodagar samt tid på dygnet incidenter inträffar. Det är viktigt att detta sy-
stem inte tar bort åtgärder som att polisanmäla eller uppmärksamma ansva-
riga om vad som händer. Systemet visar enbart en lägesbild över de identifie-
rade otrygga platserna som finns i kommunen, men bara om dessa rapporte-
ras in i systemet. På sikt ska vi kunna se om vi sätter in rätt åtgärder som 
minska otryggheten och kommer att följa resultaten och genomförda åtgärder 
i Trygghets- och säkerhetsrådet. 
 
.  
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§ 9 
 

Övriga frågor 
 

Kommunalråd Tomas Johansson har hört att ungdomar anser sig vara emot 
polisen i Borås. Har vi uppmärksammat detta även inom Marks kommun? Po-
lisen märker att det finns en ökad gängattityd bland yngre, där ungdomar 
ibland ifrågasätter polisen, men det är inget stort problem i Marks kommun. 
Räddningstjänsten ser även de att kulturen blivit annorlunda och utvecklingen 
är att man inte respekterar dessa yrkeskategorier. 
  


